
Geachte college, 

geachte dames en heren van de raad, 

wij als bestuur van zwemvereniging De Gendten hebben de discussie rond de zwembaden in onze gemeente 

met wisselende gevoelens gevolgd. Enerzijds hadden we het gevoel dat wat het besluit ook zou zijn, voor 

onze sporters kon het alleen maar beter worden. Ons huidige zwembad, De Blenk, is te ondiep, te klein, geen 

ruimte voor publiek en er is er geen kantine. Maar anderzijds zou de plek van een nieuwe zwemlocatie 

natuurlijk ook erg ongunstig voor ons kunnen uitvallen. 

Nu ligt het uiteindelijke voorstel van het college voor ons. We zijn teleurgesteld. Is dit nu alles! 

Als inwoners van deze gemeente weten we ook wel dat onze gemeente financieel in zwaar weer verkeerd. 

We hebben ook nooit de illusie gehad dat het college andere beweegredenen voor starten van de discussie 

rond de zwembaden heeft gehad dan de kosten voor de gemeente naar beneden te brengen.  

Maar voor ons doet U nu helemaal niets. We blijven veroordeeld tot De Blenk. U zet dit bad boven aan uw 

prioriteitenlijstje. U weet niet half hoeveel onzekerheid dit geeft. Voor ons gevoel zijn alleen de beide andere 

baden, misschien voor een marktpartij interessant. En wat dan ....? Blijft De Blenk dan?En als niemand brood 

ziet in dit bad, gaat de gemeente dan toch zelf weer beheren? Ook al was juist de belangrijkste conclusie van 

het onderzoek dat dit niet verstandig is. 

We hadden gehoopt dat het college een duidelijke visie uit zou spreken over waar het heen wil met de 

zwemaccommodaties in de gemeente. Wat is de eindsituatie waarbinnen alle partijen tevreden moeten zijn. 

Door bij het werven van marktpartijen te stellen dat alles bespreekbaar is en het onderzoek aan een externe 

bureau over te laten wordt de toekomst van de zwemsport nog onduidelijker. U maakt het besturen van een 

vereniging niet leuker. 

Ik wil de raad niet vragen om tegen dit voorstel in te gaan. Het gaat helemaal niet over goede zwembaden. 

Alleen maar over bezuinigen en die zijn nu eenmaal nodig.Wel kunt U er op rekenen dat wij weer van de partij 

willen zijn in de discussie als het wel over het zwemmen gaat. Dus bijvoorbeeld wanneer er afspraken 

gemaakt moeten worden met marktpartijen. 

Ik dank U voor een luisterend oor. 
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